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# 4. Lucy had some ‘kangas’ currency in the wallet (see the picture). She went to a shop

where she bought a ball and paid 7 kangas. How many kangas did she have when she left the

shop?

Lucy ada beberapa matawang ‘kanga’ di dalam dompetnya (rujuk gambar). Dia pergi ke

kedai dan membeli sebiji bola lalu membayarnya dengan 7 kanga. Berapakah nilai kanga yang

tinggal dalam dompetnya apabila dia meninggalkan kedai itu?

Lucy有一些袋鼠币在钱包里（如图）。她去了一间店买了一粒球后付了7袋鼠币。请问当

她离开店时共剩下多少袋鼠币？

(A) (B)

(C) (D)

(E)
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# 5. A whole number has two digits. The product of the digits of this number is 15. The sum

of the digits of this number is:

Suatu nombor bulat mempunyai dua digit. Hasil darab dua digitnya ialah 15. Hasil tambah

dua digitnya ialah:

有一个两位数的整数，它的积为15，请问它的和是？

(A) 2 (B) 4 (C) 6 (D) 7 (E) 8

# 6. In the figure, we see an island with a highly indented coastline and several frogs. How

many of these frogs are sitting on the island?

Gambarajah menunjukkan sebuah pulau dengan pesisiran pantai yang sangat berlekuk dan

beberapa ekor katak. Berapakah bilangan katak yang berada di atas pulau ini?

图中可见一座拥有曲折海岸线的小岛与数只青蛙。请问共有几只青蛙是在岛上的？

(A) 5 (B) 6 (C) 7 (D) 8 (E) 9

# 7. My umbrella has KANGAROO written on top. It is shown in the picture. Which of the

following pictures also shows my umbrella?

Payung saya tertulis KANGAROO di atasnya seperti dalam gambar. Yang manakah di

antara gambar berikut juga menunjukkan payung saya?

作者的雨伞上印有KANGAROO的字母（如图）。请问以下图中哪一支雨伞是作者的？

R

AG

N
A

K O

O

(A)

NGA

(B)

GAN

(C)

KNG

(D)

ARK

(E)

RAG
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# 8. Basil wants to cut the shape depicted in Figure 1 into identical triangles as in Figure 2.

How many triangles will he get?

Basil ingin memotong bentuk pada Figure 1 kepada segitiga-segitiga yang serupa seperti

pada Figure 2. Berapakah bilangan segitiga yang Basil akan peroleh?

Basil想把Figure1描绘的形状剪成如Figure2相同的三角形。请问他最多能剪出多少个？

(A) 8 (B) 12 (C) 14 (D) 15 (E) 16

# 9. Luis has 7 apples and 2 bananas. He gives 2 apples to Yuri who, in return gives bananas

to Luis. Then Luis has as many apples as bananas. How many bananas did Yuri give to Luis?

Luis mempunyai 7 biji epal dan 2 biji pisang. Dia memberi 2 biji epal kepada Yuri, lalu

Yuri memberi beberapa biji pisang kepada Luis. Luis sekarang mempunyai bilangan epal dan

pisang yang sama banyak. Berapakah bilangan pisang yang diberikan oleh Yuri kepada Luis?

Luis拥有7个苹果和两条香蕉。他把两个苹果给了Yuri。作为回报，Yuri给了Luis香蕉。

现在Luis拥有相同数量的香蕉和苹果。请问Yuri之前共给了Luis多少条香蕉呢？

(A) 2 (B) 3 (C) 4 (D) 5 (E) 7

# 10. Jack built a cube using 27 small cubes which are colored either black or white (see

figure). No two of the small cubes which are colored in the same color have a common face.

How many white cubes did Jack use?

Jack membina sebuah kiub menggunakan 27 kiub kecil yang berwarna sama ada hitam

atau putih (rujuk gambarajah). Dua kiub yang sama warna tidak mempunyai permukaan yang

bersentuh. Berapakah bilangan kiub putih yang digunakan oleh Jack?

Jack用了27个黑和白的小立方体建了一个立方体（如图）。没有任何两个颜色相同的小

立方体相邻地被放在任何一面。请问Jack共用了多少个小的白立方体？

(A) 10 (B) 12 (C) 13 (D) 14 (E) 15
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# 17. Peter has ten balls, numbered from 0 to 9. He distributed these balls among three

friends: John got 3 balls, George 4 and Ann 3. Then he asked each of his friends to multiply

the numbers on the balls they got and the results were: 0 for John, 72 for George and 90 for

Ann. What is the sum of the numbers on the balls that John received?

Peter memiliki sepuluh biji bola, bernombor 0 hingga 9. Dia mengagihkan semua bola

tersebut kepada tiga orang rakannya: John mendapat 3 biji bola, George mendapat 4 dan Ann

mendapat 3. Dia kemudian meminta rakan-rakannya untuk mendarabkan nombor-nombor yang

tertera pada bola yang mereka terima. Hasilnya ialah: John mendapat 0, George mendapat

72, dan Ann mendapat 90. Apakah hasil tambah nombor-nombor pada bola yang diterima oleh

John?

Peter拥有是个球，标注着0至9。他把球全分给了他三个朋友，John得到3个，George得

到了4个，Ann得到了3个。之后他要求他每个朋友找出球上号码的积。结果John得到0，

George得到72，Ann得到90。请问John手上的球的号码的和是？

(A) 11 (B) 12 (C) 13 (D) 14 (E) 15

# 18. Three ropes are laid down on the floor as shown. You can make one big, complete loop

with three other pieces of rope. Which of the ropes shown will give you one big loop?

Tiga utas tali diletakkan di atas lantai seperti dalam gambar. Anda boleh menghasilkan

satu gelung tali yang besar dan lengkap dengan mencantumkan tali-tali tersebut bersama tiga

utas tali yang lain. Yang manakah di antara tali-tali berikut memberikan anda satu gelung tali

yang besar?

三根绳子被平放在地上（如图）。如果你可以用另外三条绳子接成一个完整的环路，请

问哪些绳子能让你完成一个大环路？

(A) (B) (C) (D) (E)
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答案：E A E B E B A D B C B D C A C D E C D C


